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BALHÁSI ZALÁN 
HAVI BESZÁMOLÓ 

a 2020. 10 1. és 2020. 10 31. között végzett tevékenységéről 

ÜLÉSEKEN, BIZOTTSÁGOKBAN VALÓ RÉSZVÉTEL 

 
 

 2020.10.05. - Rendkívüli HK ülés 

 2020.10.07. - HK ülés 

 2020.10.14. - HK ülés 

 2020.10.28. - HK ülés 

 2020.10.20. - Kari Tanács 

 2020.10.09. - Rendkívüli PMCs Workshop 

 2020.10.30. - Elnöki Értekezlet 

REFERENSI, FELELŐSI FELADATOK, SAJÁT PROJEKTEK 

 
 

 4 darab HK ülést tartottam 

 2 darab elektronikus szavazást írtam ki 

 Részt vettem 3 db Tanszékvezetői Értekezleten 

 Igazolásokat állítottam ki hallgatónak különböző pályázatokhoz 3 esetben. 

 Részt vettem az október havi beszámolók bírálásán Labancz Tamással 

 Napi szinten egyeztettem Labancz Tamással az aktualitásokról 

 Rendszeresen egyeztettem Csábi Eszterrel, Varga Balázzsal és Labancz Tamással az EHK 

aktualitásokról 

 Egyeztettem: 

 a Tanácsadókkal: 

 Az új típusú HK ülésekről, azok szükségességéről 

 A HK felkészültségéről, önfejlesztésekről, szakmai képzésekről 

 SZFE-vel kapcsolatos HK-s álláspontról, képviselettel való megbeszélés hatékony 

módjairól 

 Sujbert Lászlóval: 

 Tűzvédelmivel kapcsolatos kapacitáshiányokról, megoldási lehetőségekről 

 Ipari irányítástechnika problémáival kapcsolatban 

 022-es és 088-as kérvények összefüggésével, számonkérések alóli felmentéssel 

kapcsolatban 

 Charaf Hassannal: 
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 HÖOK Közgyűlés eredményéről 

 BME Educatio-n való részvételével kapcsolatban 

 EHK által folytatott kérdőív eredményével kapcsolatban, kiemelve a VIK-es 

részeket 

 Vigh Franciskával: 

 HK-s céljairól, motivációjáról, az elkövetkezendő időszakban várható PR-os 

terhekről 

 Ülésemlékeztetők állásáról, feladat kiosztásának lehetőségéről 

 Koren Zoltánnal: 

 TMCS aktualitásairól rendszeresen 

 Referensi feladatok ideiglenes átadásáról, KTB ülésekről 

 Czirkos Zoltán seniorokkal kapcsolatos megkereséséről 

 TVSZ módosítás kapcsán 

 Számonkérések szervezésére vonatkozó szabályokról 

 022-es és 088-as kérvények összefüggésével, számonkérések alóli felmentéssel 

kapcsolatban 

 Vollweiter Ivettel: 

 BProf -> MSc átmenettel kapcsolatos szabályzati hibáról, annak megoldási 

lehetőségeiről 

 ISZTK keretünk megfelelő elköltéséről 

 Pályázatokkal kapcsolatos felszólalásokról 

 Varga Balázzsal: 

 Kereteink ideális felhasználásáról több ízben 

 Zelenyánszki Dorottyával: 

 KHB tagjelöltekről, pontos feladatfelosztásról 

 Kollégiumi Fegyelmi Bizottságba való delegálás részleteiről 

 Dékánnal való kommunikáció részleteiről 

 KSZK létrejöttéről, esetleges domain-ütközésről 

 Szodfridt Gergellyel: 

 Kollégiumi Fegyelmi Bizottság működéséről, VIK-es hallgatókkal kapcsolatban 

várható döntésekről 

 A Kollégiumi Fegyelmi Bizottság HK-s delegáltjának személyéről 

 Papp Dániellel: 

 Lemondás körülményeiről, posztátadás részleteiről 

 Heszberger Zalánnal: 

 Egy blog felajánlásával kapcsolatban a bújtatott hirdetésről, a hallgatók számára 

kedvező lehetőségekről 

 Vigh Franciskával és Jakab Richárddal: 

 PR-os Feladatok felosztását illetően 
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 Dallos Györgyivel kapcsolatos egyeztetésekről 

 PR felmérés lehetőségéről 

 Jakab Richárddal: 

 HK ülések nyíltságának publikálási módszerével, a közvetítendő üzenettel 

kapcsolatban több ízben 

 Held Noémivel: 

 Emlékeztető-felelős pozíció betöltésével kapcsolatban 

 Szatmáry Péterrel: 

 Elmaradt ülésemlékeztetők állapotáról 

 Szili Ákossal 

 A VIK HK jelenlegi problémáiról 

 Az EHK elmúlt 1 havi munkájáról, annak értékeléséről 

 Az EHK jelenlegi helyzetéről, jövőbeli terveiről, fennálló problémák megoldási 

lehetőségeiről 

 Szellmann Rékával, Gulyás Róberttel és Jakab Richárddal: 

 Műhasz által kínált OTP-s hirdetési lehetőségről 

 A döntésünkről tájékoztattam Kovács Szilvit 

 Arany Dániellel: 

 BProf -> MSc átmenettel kapcsolatos problémáról 

 Kovács Klárával: 

 Impulzus V2-vel kapcsolatos szerkesztőségi igényéről 

 Tanácskozási jogú tagjaink, illetve KHB-sok: 

 Labancz Tamással részt vettem a Tanácskozási jogú tag jelöltek motivációs beszélgetésén 

 Tájékoztattam az új tagokat a levelezőlistáink használatáról, illetve a naptárak, a wiki, illetve 

a drive részleteiről, a betartandó szabályokról 

 Tájékoztattam új tagjainkat a VIK HK-ban használatos aláírásrendszerről, szorgalmaztam, 

hogy használják azt megfelelően 

 EHK-s feladatok: 

 Gödi táborigényeinket adtam le 

 Visszajeleztem az EHK Vezetőségnek: 

 Az elmúlt havi munkájukról 

 Az általam EHK-s szempontból 3 legfontosabbnak tartott témakörrel kapcsolatban 

 HÖK Szkénén való részvételi szándékunkkal kapcsolatban 

 GT Támogatások VIK HK által preferált felhasználási módjával kapcsolatban 

 HÖK adatokat frissítettem minden VIK HK-s esetében 
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TANULMÁNYI MUNKACSOPORTBAN ELVÉGZETT FELADATOK 

 
 

 Segédkeztem 3 db levél megválaszolásában. 

 Megválaszoltam 1 db tanulmányi levelet. 

 Részt vettem 1 db kérvénybíráláson 

 Rendszerelmélet ZH problémájával foglalkoztam 

PÁLYÁZATI MUNKACSOPORTBAN ELVÉGZETT FELADATOK 

 
 

 BSS által készített KKO és KKFO videókat néztem meg és véleményeztem 

PR MUNKACSOPORTBAN ELVÉGZETT FELADATOK 

 
 

 TMCS PPT template-t véleményeztem 

 Reklámtárgyakkal kapcsolatban fejtettem ki a véleményemet az optimális termékpaletta és a 

darabszámok tekintetében 

 Interjút adtam a Századvég egyik kutatásához az Informatikus hallgatók lemorzsolódásával 

kapcsolatban 

 Tankörlátogatás alkalmával 4 tankörnek tartottam bemutatót a képviseletről 

EGYÉB FELADATOK 

 
 

 Ügyeletet tartottam 2 alkalommal 

 Részt vettem 3 HK perceken 

 Részt vettem a HÖOK Közgyűlésén Debrecenben 

 MIE EB tagként részt vettem egy megbeszélésen 

 Hallgatói kérésre részletesen válaszoltam a VIK HK és az EHK SZFE üggyel kapcsolatos 

álláspontjáról, a képviselettel az ügyet alaposan átbeszéltük 

 Pizzázós csapatépülésen vettem részt 

 Digitális átalakulás a HÖK életében formot töltöttem 

A HÓNAPRA KAPOTT JUTALMAZÁS ÖSSZEGE: 170 950 FT 


